
Referat månadsmöte 11 oktober 2023 

 

 

Lotterigruppen är 

alltid på plats när det 

gäller att ta inträde 

och sälja lotter. 

 

Ordförande Birgitta hälsade ett 40-tal medlemmar välkomna och speciellt 

välkommen till Fridlevstadskören. Kören underhöll oss med ett antal vackra 

melodier. Många kända örhängen framfördes. 

 

• Pensionärsvisa
n 

• Av längtan till 
dig 

• Brunkullans 
vals 

• Ovan 
regnbågen  

 
var några av alla 
vackra sånger som 
framfördes och som 
avslutning passande 
visan 

• Farväl till 
sommaren 

 



 

Fikastund med 

cafégruppens 

hembakade goda 

kakor höjde som 

vanligt stämningen 

och det ”surrades” 

friskt vid borden! 

 

 

Ordförande Birgitta informerade om läget för vår vattenskadade föreningslokal, 

kostnader och tackade Evert och Bertil för arbetet med att rädda undan våra 

tillhörigheter under tiden sanering sker . Hon informerade också om vår 

tillfälliga lokal vid Ekebacken och om höstens aktiviteter. Vi behöver tillskott av 

folk i kaffegrupperna som hjälper till med kaffekokning och dukning vid våra 

möten.  

 

Margaretha Carlemalm introducerade en idélåda där vi kan lägga idéer om 

aktiviteter mm.  Margaretha berättade också om höstens resor.  Det finns lediga 

platser till My fair lady i Kristianstad. Anmälan göres till Birgit Nilsson i SPF 

Nättraby-Hasslö.  

 

Bo Lenberg, föreningens trafikansvarige som berättade om kommande 

vintersäsong och vikten av vinterskor på bil och fötter. Stavar kan också vara ett 

sätt att få bättre kontakt med det osäkra underlaget 



 

Bosse Lenberg, 

trafikansvarig 

samtalar med 

kollega från Café-

gruppen, Roland 

Gustavsson. Kan 

det månne gälla 

fotboll? 

 

 

Åke ser glad ut 
redan innan 
lotterivinsten 

 

 

 

 

 



 

Janeth tackade 

körmedlemmarna 

med rosor för 

deras vackra 

musik och sång. 

 

 

Gunhild Björsne berättade om den informationskväll Osteoporosföreningen 

kommer att ha i Wämöcenter på Blekingesjukhuset 18 oktober 2023. Särskild 

information läggs ut på vår hemsida. 

 

 

Mötet avslutades 

med lottdragning, 

ordföranden 

tackade kaffegrupp 

och lotterigrupp för 

deras insatser och 

avslutade mötet. 

 

 

nedan kommer det några ytterligare bilder från mötet 



 

 
 


